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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av protokoll 

Saker til behandling 

16/22 MR-dialog: D41, KRIK, UR og Fasteaksjonskomiteen 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 08.03.2022 16/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem uten forslag til vedtak. 
 
Møtebehandling 

Fra D41, KRIK og UR møtte Jenny Ågedal, Ingrid Øygard, Gunder Skiaker og 
Martha Pedersen.  
 
KRIK: 44 KRIK-konfirmanter, noen ungdommer deltar på både KRIK og D41. Tatt i 
bruk Rustad hallen, praktisk at den ligger inntil arbeidskirken. Deltok på KRIKs 40 års 
jubileum i Oslo og på Rush trampolinepark. Planlegger ski-tur til Kongsberg, 
volleballturnering og ungdomsgudstjeneste. 
 
D41: 9 D41-konfirmanter og noen litt eldre ungdommer, ca. 10 deltar på en 
klubbkveld. Mangler styreleder, men har to styremedlemmer, håper å få på plass et 
nytt styre i løpet av våren. Det er merkbart at Janne Birgitte har sluttet som 
ungdomsarbeider og det har generert mer jobb på Jenny, Ingrid og Martha. I helgen 
var de på vinterfestival med 8 D41’ere.  
 
Konfirmantene: 53 (8 tilhører Kroer) konfirmanter. Nå er de i gang med tirsdags- og 
torsdagssamlinger. 
 
UR: Vi har utlyst to ungdomsarbeiderstillinger, 7 søkere og 4 på intervju. Vi har levert 
en innstilling, ADMU har møte i neste uke og vi håper at to av kandidatene kan starte 
ganske snart. En vil være hovedansvarlig på D41 og den andre vil vinkles inn mot 
tweensarbeid. Det har ikke vært en naturlig tilhørighet for tweensgruppa, så dette 
arbeidet er viktig rekruttering til ungdomsarbeidet. KM-klubben (5. klasse og oppover) 
er godt i gang og har vært et tilbud i stedet for Familiefredag under pandemien. 
Jenny, Ingrid, ny diakon og de tre ungdomsarbeiderne vil danne et ungdomsteam. 
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En god start på rekrutteringen er å få på plass styre i KRIK og D41, slik at 
ungdommene selv er med på å bestemme og organisere. 
 
Det er imponerende hva Ås menighetsrådet prioriterer av penger til 
ungdomsarbeidere, selv om det er så få ungdommer i ungdomsarbeidet utenom 
konfirmanter. Det er 10 år siden Soul-children ble lagt ned, det var en 
rekrutteringsarena for ungdomsarbeidet. Det er vanskelig å rekruttere frivillige, og det 
er viktig at foreldre blir med og følger opp dette arbeidet. MR må hjelpe UR å løfte 
frem det viktige arbeidet og rekruttere foreldrene som er på for et eksempel 
Familiefredag. MR bør fortelle om det viktige arbeidet og at vi trenger flere frivillige i 
Menighetsbladet, gjerne i fellesskap med UR og i forbindelse med ansettelse av nye 
ungdomsarbeidere, gjerne med konkrete arbeidsoppgaver. MR trenger også 
tilbakemelding på hva som skal til for at ungdomsarbeidere blir i jobben. Ingrid har 
delegert arbeidsgiveransvar for ungdomsarbeiderstillingene, det er et viktig arbeid, 
det bør det gis tilbakemelding om til FR, slik at Ingrid får nok tid til denne jobben i sin 
arbeidshverdag.  
 
Fra Fasteaksjonskomiteen møtte Jenny Ågedal, hun orienterte kort om aksjonen. 
Det mangler noen rodeledere, blant annet på Kaia. 
 
Leder Solveig Nielsen hadde ikke mulighet til å møte, men sendte følgende til MR før 
møtet: Vi står nå midt i planlegging av Fasteaksjonen 2022.  Det blir en dør til dør 
aksjon i deler av Ås + andre inntektsbringende tiltak - konfirmantløp, marked.  Selve 
innsamlingsdagen er tirsdag 5. april.  Fra kl 19 - ca 20.30 holder vi åpent hus med 
kafé i arbeidskirken for bøssebærere og alle som har lyst. Her blir det litt punktvis 
program med info, Amerikansk auksjon, quiz. Bøssebærere får kaffe og vafler - andre 
betaler for det. Vi har bruk for praktisk hjelp til gjennomføring. Og vi har bruk for 
bøssebærere. Jeg er selv på fjellet neste uke. Tenker at det er mer nyttig å ha en 
dialog med MR etter at årets aksjon er gjennomført med tanke på veien videre ut fra 
erfaringer etter 2 år med digitale innsamlinger og i år med bøsseinnsamling, digital 
innsamling og aktiviteter. Komiteen har sin evaluering rett over påske.   
 
 
Vedtak  

Saken tas til orientering. 
 

 

 

 

17/22 Forberede årsmøte 3. april 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 08.03.2022 17/22 

 
 
Møtebehandling 
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Vedtak  

Knut Olav leder årsmøtet, Jan Fredrik presenterer regnskap og budsjett, Ellen 
presenterer årsmeldingen og Tom Egil er referent. 
 

 

 

 

18/22 Budsjettrevisjon 2022 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 08.03.2022 18/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Forslag til revidert budsjett for 2022 vedtas med følgende endringer: 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Saken utsettes til neste møte. 
 

 

 

 

19/22 Ny bjelle i Ås arbeidskirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 08.03.2022 19/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem uten forsalg til vedtak. 
 
Møtebehandling 
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E-post fra Georg Børresen vedr. saken: 
Bjellen inne i kirken er fjøsklokken som henger i kirketårnet. Der oppe er det montert 
en mikrofon av meg, for ganske mange årstiden. Hvor lenge bjellen skal ringe styres 
fra galleriet hvor klokken slås av og på. Volumet styres fra paneler i koret. Den kan 
ringe høyere eller lavere ved å regulere volumet.  
Før vi fikk volumkontroll på bjellen måtte vi åpne et vindu for å høre klokken. Om 
vinteren var dette en dårlig løsning. Mange ønsket en ny og kraftigere kirkeklokke i 
tårnet og firmaet Olsen Nauen kom med et tilbud som var veldig dyrt, husker jeg. Jeg 
kom da med ideen om å sette en mikrofon i tårnet og det fungerer faktisk veldig fint.  
Kirkeklokken ringer ikke for at folk skal falle til ro. Kirkeklokken innleder søndagens 
gudstjeneste når den ringer kl. 10.55. Kl. 10 og 10.30 ringer den for å kalle folk til 
kirken. En eldgammel tradisjon fra tiden før folk hadde klokker og kunne passe tiden 
selv. Kirkeklokken slår også tre x tre slag etter velsignelsen når gudstjenesten 
avsluttes. Når det finnes mulighet for å ringe med kirkeklokken fra en kirke, skal den 
muligheten benyttes. 
 
Vedtak  

Vi forsøker å senke volumet. MR ønsker å videreføre praksis ved start av 
gudstjeneste. Saken tas opp i årsmøtet.  
 

 

 

 

20/22 Prosjekt Åpen kirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 08.03.2022 20/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem uten forsalg til løsning. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

MR foreslår at midlene brukes til lønn til ansatte som bidrar til å holde kirken åpen. 
Linda tar saken videre med kirkevergen. Åpningstid utenom «åpen kirke-sesongen» 
foreslås til å være kl. 10-14. 
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21/22 Gudstjenestemedarbeidere 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 08.03.2022 21/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem uten forslag til vedtak. 
 
Møtebehandling 

 
 
Vedtak  

MR oppfordrer prest ved gudstjeneste for konfirmanter til å forsøke å rekruttere 
konfirmantforeldre der. 
Knut Olav tar kontakt med Laget ved NMBU for å rekruttere team som kan hjelpe. 
Ellen kontakter Tro og Lys, for å høre om det er noen av deltakerne der som kan 
hjelpe.  
 

 

 

 

22/22 Skal Ås menighet bli inkluderende menighet? 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 08.03.2022 22/22 

 
 
Møtebehandling 

Staben stiller seg positive til å bli Inkluderende menighet. De vil også gjerne være 
med å krysse av på de sjekkpunktene som vi allerede er i gang med.  
 
Vedtak  

MR vedtar å gå videre med Inkluderende menighet. Jenny tar på seg ansvaret for 
Inkluderende menighet, hun tar også en prat med Vestby FR og orienterer om deres 
erfaringer på neste møte. MR ber staben om tilbakemelding på hva som allerede 
gjennomføres. 

 



 7  

 

 

 
Orienteringssaker 

23/22 Sammen som kirke i hele verden 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 08.03.2022 23/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
MR synes det er positivt at vi er med på aksjonen «Sammen som kirke i hele 
verden», men ønsker at Misjonsutvalget skal få avgjøre dette.  
 
Møtebehandling 

Misjonsutvalget har gitt beskjed om at de er positive til aksjonen. 
 
Vedtak  

MR synes det er positivt at vi er med på aksjonen «Sammen som kirke i hele 
verden». 
 

 

 

 

 
Eventuelt 

Det vises til e-post fra KIA Øst av 3. mars: Samarbeid med KIA om flerkulturelt arbeid 
i menigheten.  
 
MR ønsker at prostidiakon Atle Eikeland ser på dette og gir MR en tilbakemelding i 
forbindelse med prosjektet om religionsdialog og integrering, og samarbeidet med Ås 
læringssenter. 
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